

## **Meningkatkan keselamatan pelancong untuk tahun pelancongan Thailand 2018**

Langkah keselamatan pelancong ditingkatkan untuk kempen "Amazing Thailand Tourism Year 2018." Antara langkah-langkah tersebut ialah pencegahan kemalangan dan penguatkuasaan undang-undang dalam perniagaan pelancongan.

Tahun Pelancongan Thailand yang menakjubkan 2018, akan diadakan bermula 1 Januari 2019, bertujuan untuk meningkatkan reputasi Thailand sebagai destinasi pilihan, di samping meningkatkan purata pelawat yang menetap lama, perbelanjaan, dan lawatan ulangan.

Salah satu sebab mengapa Thailand menerima banyak pengunjung berulang, keluarga, dan pelancong wanita adalah disebabkan tahap keselamatan. Polis Pelancong mempunyai pejabat di semua pusat pelancongan utama di seluruh negara. Bahagian Standard Keselamatan Keselamatan Pelancongan dan, di bawah Kementerian Pelancongan dan Sukan, bertanggungjawab untuk menyelaraskan bersama sektor awam dan swasta, serta kedutaan asing di Thailand untuk menyelesaikan masalah yang dihadapi oleh pelancong asing.

Pada masa ini terdapat 16 pusat bantuan pelancongan, dengan sejumlah kakitangan untuk membantu pelancong. Selain dari Lapangan Terbang Suvarnabhumi dan Lapangan Terbang Don Mueang, pusat-pusat yang terletak di Chiang Mai, Chiang Rai, Ubon Ratchathani, Udon Thani, Sukhothai, Kanchanaburi, Chon Buri, Hua Hin, Ayutthaya, Surat Thani, Phuket, Songkhla, Krabi, dan Phang-nga.

Pada tahun 2018, Kementerian Pelancongan dan Sukan akan membuka pusat bantuan pelancong di 30 wilayah lagi. Daripada jumlah itu, lapan akan terletak di Utara, sembilan di Timur Laut, lima di Timur, dua di Barat, dan enam di Selatan.

Pegawai-pegawai di pusat-pusat tersebut dapat berkomunikasi dalam beberapa bahasa asing, seperti Inggeris, Cina, Perancis, Jepun, Korea, dan Bahasa Arab. Penubuhan pusat-pusat bantuan pelancongan akan meliputi semua daerah di seluruh negara pada 2019.

Tahun Pelancongan Thailand yang Menakjubkan 2018 akan menyokong rancangan pembangunan pelancongan nasional Kerajaan, yang memperlihatkan kalendar acara antarabangsa yang sibuk. Dengan kempen ini, Kerajaan menetapkan sasaran untuk pendapatan pelancongan Thailand pada 2018 fiskal 3.03 trilion baht. Industri pelancongan Thai baharu sahaja memecah rekod dengan pencapaian 35 juta ketibaan.

• **Berita diterbitkan: Januari 13, 2018**